



Lutécia Effet Eclair

Welcome to Paris, or rather to Lutécia, the ancient name of the City of Light! To evoke its splendour, the Lutécia watch shimmers with the "Effet Eclair™" paved diamond look, while the chic Parisian hours pass in style on its mother-of-pearl dial. Spirited and refined, the seconds have traded their hand for the famous rotating SAINT HONORE monogram. The name of a brand, but also of one of the most celebrated districts of Paris, an icon of fashion and luxury. It is not by chance that Lutécia was born here. ----- Quartz movement. Steel case with pink PVD finish. Hours, minutes, seconds. Mother-of-pearl dial with SAINT HONORE rotating monogram in the shape of a stylized flower. Retail prices: CHF 1,930 USD 2,020 € 1,350

Movement	Quartz
Functions	Hours, minutes, seconds
Case	Pink PVD-treated steel, cushion shape, 35 mm "Effet Eclair™" bezel Crown set with a black onyx Water-resistant to 30 metres
Dial	White mother-of-pearl set with a diamond (0.01 ct) "Effet Eclair™" centre Seconds in a flower-shaped monogram at 6 o'clock
Bracelet/Strap	Metal with folding clasp



Lutécia Effet Eclair

Bienvenue à Paris, ou plutôt à Lutèce, du nom que la Ville Lumière portait autrefois ! Evocation de ses fastes, la montre Lutécia étincelle d'un « Effet Eclair™ » rappelant un pavé de diamants, tandis que sur son cadran de nacre s'égrènent les heures follement chic du style parisien. Mutines et raffinées, les secondes troquent leur aiguille contre le fameux monogramme tournant de SAINT HONORE. Une marque, mais aussi l'un des plus célèbres faubourgs parisiens, icône de la mode et du luxe. On ne naît pas Lutécia par hasard. ----- Mouvement quartz. Boîtier en acier avec finition PVD rose. Heure, minute, seconde. Cadran de nacre avec monogramme SAINT HONORE tournant sous forme de fleur stylisée. Prix publics : CHF 1930.- USD 2020.- € 1350.-

Mouvement	Quartz
Fonctions	Heure, minute, seconde
Boîtier	Acier traité PVD rose, forme coussin, 35 mm Lunette « Effet Eclair™ » Couronne surmontée d'un onyx noir Étanche à 30 mètres
Cadran	Nacre blanche sertie d'un diamant (0.01 carat) Centre « Effet Eclair™ » Seconde sous forme de monogramme « fleur » à 6h
Bracelet	Métal avec boucle déployante